
                                                                                                                                                                    
 

  

Referat af menighedsrådsmøde onsdag den 19. september 2018 kl. 19.00 i 

Sognegården.  

 
Til stede: Sven Larsen, Marianne Koester, Ingelise Wibe, Christian Tolstrup,  

Lise D. Østergaard, Michael Seistrup, Dorte Lemche , Johanne Albjerg Scheel,                                                      

Gerda Christensen og Claus Holmen (sekretær).   

Afbud: Grete Bøje, Else Scheel og Kitty Holte. 

                                     

Ad 1. Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt med tilføjelse af pkt. 1C: ”Blomsterprojekt”, 5A: ”Lønforhandling”, pkt. 8 behandles 

som pkt. 1A og pkt. 1B: ”Udtrædelse”. 

  

   Ad 1A. Uberettiget lønudbetaling i forbindelse med orlov 

Lukket punkt. 

  

   Ad 1B. Udtrædelse 

Ingelise Wibe udtrykte ønske om straks at udtræde af menighedsrådet, hvilket 

menighedsrådet gav sit samtykke til. 

Ingelise Wibe forlod mødet. 

 

 Ad 1C. Blomsterprojekt  

Tilbud 1: 75.805 kroner  

Tilbud 2: 103.450 kroner 

Tilbuddet på 75.805 kroner antages. Sammenlagt med tilbud fra planteskolen på 95.007,25 

kroner bliver den samlede udgift 170.812,25 kroner. Der er afsat 150.000 kroner. 

Merbeløbet på 20.812,25 kroner fragår projekt ”Kirke og birum”. 

Kirkekontor v. Jens Bundesen kontakter planteskole og entreprenør. 

 

 Ad 2. Meddelelser fra formanden  

- Der har været budgetsamråd i PU den 11. september, hvor der blev bevilliget penge til 

kirketaget. 

- På foranledning af Svens forslag har PU nedsat et udvalg, der undersøger muligheden for 

etablering af en stilling i provstiet som personaleadministrator. 

- 5% midler bevilliget til oprensning af den forurenede jord på Grünersvej 15. 

- Valg af kontaktperson sættes på som punkt til menighedsrådsmødet i oktober. 

- Der er indkommet 65 ansøgninger til den ledige 25 timers kirketjenerstilling. 



                                                                                                                                                                    
 

- Der bliver afholdt afskedsreception for Inge Sønderskov efter gudstjenesten søndag 

den 21. oktober. 

- Provstiet har foreslået, at sognegården og kirken kobles på fibernettet for at optimere 

hastigheden. Forslaget behandles af menighedsrådet på menighedsrådsmødet i oktober. 

 

  Ad 3. Godkendelse af referatet af MR-mødet den 16.08.2018 

        Godkendt. 

Ad 4. Meddelelser fra kirkeværgen og igangsætning af arbejder 
Gr15: Renovering på huset følger planen. Den forurenede jord fjernes, og bassinet i  

            plænen fjernes. 

  RØ51: Malerarbejde på facade og vinduer er i gang. 

           Der føres tilsyn med arbejdet. 

           Vandskade synet. Det undersøges om det er en forsikringssag. 

 

Ad 5.  Opfølgning af Menighedsrådsforeningens rapport  

Ikke noget nyt. 

 
Ad 5A.  Lønforhandling                                                                                                  

Rådighedsbeløbet for hverdagssangere fastsættes til 1.500 kroner med virkning fra den 1. 

oktober 2018.                                                         

Ad 6.  Foranstaltninger ved brand/brandsyn                                                                                             

Kirkekontoret arbejder løbende på opfølgning af brandtilsynets rapport. 

Ad 7. Opslag af organiststilling                                                                                                                 

Møde i ansættelsesudvalget den 27. september kl. 19. DOKS-konsulent medvirker.      

Ad 9. Menighedsrådenes samarbejdsaftale med Rudersdal Provsti                                                            

Vedtaget.  

Ad 10. Kvartalsrapport 01.01. – 30.06.2018                                                                                                 

Kvartalsrapport 01.01. – 30.06.2018 afleveret 19/7 2018 kl. 12:58 – godkendt. 

Ad 11. Beretning fra udvalg og kontaktperson                                                                                              

a. KSP-udvalget: ikke noget nyt. 

b. Forretningsudvalg: ikke noget nyt.  

c. Aktivitets- og PR-udvalg: PR skal gennemtænkes. Også annoncen i Rudersdals Avis. 
d. Kontaktperson: Se tidligere punkt. 



                                                                                                                                                                    
 

e. Skoletjenesten: Ikke noget nyt.  

f. Menighedsplejen: Ansøgningsprocedure skal annonceres på hjemmesiden i god tid 

inden jul.  

 

Ad 12. Eventuelt 

- Litteraturkredsen har 5 års jubilæum. Det bliver fejret med Othellolagkage, når 

kredsen mødes den 25. september. 

 

 
Ref. CLH. 


